
 6NOTES INFORMATIVES MUNICIPALS
 TOTAL pRESSUpOST
 D’INGRESSOS 1.306.100,00
B) ESTAT DE DESpESES 
 Operacions Corrents 
1 Despeses de Personal 369.000,00
2 Bens Corrents i Serveis 474.500,00
3 Interessos i comissions 34.100,00
 Operacions de Capital 
6 Inversions Reals 94.000,00
7 Transferències de Capital 211.500,00
9 Passius financers 123.000,00
 TOTAL pRESSUpOST
 DE DESpESES 1.306.100,00

Segon.   Aprovar   la   plantilla  pressupostària   de personal,  que  comprèn la 
relació de llocs de treball  que obra en l’expedient.

Nº. places DENOmINACIÓ Grup
 Funcionaris  
1 Secretari-Interventor A1/A2
1 Administratiu Adm. General C1
1 Auxiliar Adm. General C2
1 Agutzil de comeses múltiples Ag. Prof 
1 Agent de Desenvolupament Local A1/A2
1 Encarregada Biblioteca C1
 personal laboral Contracte
3 Peó d’Obres (de duració determinada) T
2 Personal Neteja (1 a temps parcial) F/T
1 Auxiliar Ref. Administratiu  T
1 Biblioteca  F * Extinguir
2 Ludoteca (Temps parcial. 
 Duració determinada) T

Tercer.  Aprovar les Bases d’execució del Pressupost

Quart. Exposar al públic el Pressupost General inicialment aprovat en el tauler 
d’anuncis i en el Butlletí Oficial de la província, pel termini de quinze dies hàbils, 
a comptar del següent al de la publicació en aquest, posant a disposició del pú-
blic la corresponent  documentació; durant el termini de la qual, els interessats 

podran examinar-lo i presentar reclamacions davant del Ple.

Cinquè.  Que  en  el cas que no  es  presentaren reclamacions  en  el dit  ter-
mini, el Pressupost, junt amb la documentació que l’acompanya i la plantilla 
pressupostària es consideraran  aprovats  definitivament, en compliment del  
que  disposa l’art. 150 de la Llei 39/88, de 28 de  desembre, Reguladora de les 
Hisendes locals.

El portaveu del grup popular Sr. Zaragozà Muñoz diu que han votat en contra 
perquè una vegada passada l’eufòria del pla E i del pla Confiança es veu clara-
ment la realitat de la labor del JNP.

Pregunta per les variacions del capítol 1.

El Sr. Alcalde respon que hi haurà personal laboral,  ara en condició de  tempo-
ral, que  en el transcurs del temps es convertirà en fixe.

El Sr. Zaragozà Muñoz  diu que li cride molt l’atenció el fet que hi ha hagut una 
baixa dels sous dels funcionaris i el capítol I puja respecte a l’exercici 2010, i que 
el més cridaner és la baixada del capítol VI d’inversions reials i que quasi tot esta 
destinat al pagament d’honoraris professionals. Que és la realitat del JNP que 
no s’ha mogut per a traure inversions.

Que respecte als ingressos no s’ha reflectit en la partida de l’IBI l’actualització de 
dades i s’ha incrementat la de l’impost de vehicles i creu que no serà així.

Que el resum del pressupost és que hi ha una baixada d’inversions molt remar-
cable.

El Sr. Alcalde respon que les variacions del capítol I es deuen a que la Genera-
litat no continuarà amb la subvenció per a la plaça d’AODL ni la de Salari Jove i 
s’ha estimat oportú incloure-la en la plantilla de personal, i respecte a la partida 
d’inversions tots sabem que aquest any hi haurà poques subvencions i caldrà 
veure com es desenvolupa el polígon industrial. Que no s’ha fet cap revisió de 
l’IBI, que s’ha fet una actualització per que cadascú tribute  en arreglo al que té. 
Que s’han fet uns pressupostos realistes.

El Sr. Zaragozà diu que cal buscar finançament i no esperar.


